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Närvarande: 
Johanna Myllymäki 
Patrik Dahlberg 
Anki Lundberg 
Daniella Sandin 
Sara Emretsson Olsson 
Emelie Borking 
Alice Alenbrand 
Linnea Stigeberg 
 
Frånvarande: 
Fanny Söderberg 

Wilma Pettersson Söder 
 
 
 

1. Mötet öppnas 
Av ordförande Johanna Myllymäki 

2. Val av sekreterare 
Anki Lundberg 

3. Val av justerare 
Sara Emretsson Olsson 

4. Godkännande av dagordningen 
 

5. Föregående protokoll 
 

6. Ekonomi 
                           Daniella ser till att Ann-Louise Borking får redovisningen 
 Daniella kommer att inkomma med en ekonomisk rapport, 190 000 totalt 
 

7. Årsmöte 
19 februari, förslag Linneagården, Sara kollar upp. 
Detta ska skrivas ut på Hemsida, sociala medier, stall mm 
Verksamhetsberättelse samt verksamhetsplan 
Championats utnämnande för nästa år ska meddelas på årsmötet att vi har 
som ny aktivitet. Vi ska sätta kriterier för detta, Patrik o Anki kollar på detta. 
Vi ska även uppmärksamma vår SM-medaljörer 
Vi måste ta fram ett förslag på medlemsavgift för 2024, Johanna kollar upp. 
 

8. Lag 
Div 3 hoppning och dressyr, ska anmälas den 15/1 

 Vi beslutar att ha lag i både dressyr och hoppning 
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9. Tävlingsmöte 
Mötet kommer hållas i Ridsportenshus 22/1 kl 15.00, vi bjuder på fika även till 
distriktet.  
 

10. KM 
Ska räknas som en officiell tävling 
Vi har varit otydliga i propositionen ang anläggningsavgift, vi beslutar att 
återbetala den avgift som dom har betalt. 
 

11. Nya/gamla medlemmar 
Vi kommer att göra ett utskick till medlemmar ang inbetalning av. Det ingår     
även en försäkring i den så det behövs. 
 

12. Vår nya Hemsida 

Här finns det även länkar t ex Gräsroten och Granngården där man kan stötta 
Norrby RS. Johanna kollar upp Gräsroten och försöker att göra ett konto 
istället för två. 
Sponsorpaket, styrelsen ska ta fram trafik. Ska vi fortsätta att arbeta med att 
få fram sponsorer? Vilken typ att sponsorpaket ska vi ha? Ska vi ut på sociala 
medier eller om vi får fram en fin hinderpark, kan vi ha sponsor hinder. Man 
kan även få synas på vår webb eller sociala medier. 
Kan vi få ett företag att sponsra med material till terränghinder mm. 
Vi beslutar att ta bort ”Sponsorpaket” från vår nya hemsida och ha kvar 
”Sponsor och Stöttning” 
 

13. Nästa styrelsemöte 
 

14. Mötet avslutas 
 

 

 

 

………………………………………  

Ordförande Johanna Myllymäki 

 

 

……………………………………..   

Sekreterare Annika Lundberg 

 

   

………………………………………   
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Justerare 

  
 


